
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE 2 DE DESEMBRE DE 
2004 

 
 
 
 
 
Quan són les 20:30 hores del dijous 2 de desembre de 2004, es reuneix al Saló 
d’Actes de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió 
extraordinària en primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. 
Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer 
per part d’Unió Mallorquina; Sr. Jaume Munar Ballester per part del Partit 
Popular; Sr. Atanasio del Barrio Fabregat per part de l’Associació del Port des 
Canonge; Sr. Manel Romero Romero, Bàrbara Bujosa Picornell i Bàrbara Camps 
Bosch per part dels Independents per Banyalbufar. 
 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la 
qual dóna fe de l’acte. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes 
dins l’ordre del dia: 
 
- APROVACIÓ CANVI D’AFECTACIÓ DEL LOCAL DE LA 
PEIXATERIA. 
 
El Batle explica el fet de que el local de la peixateria està obsolet en el seu ús 
degut a que ja no compleix la funció que li és pròpia. Per això proposa que 
Correus l’adapti amb càrrec al seu compte i en faci ús. A canvi Correus ha ofert 
una sèrie d’alternatives, com per exemple als disseminats de Banyalbufar la 
possible col·locació d’unes bústies on repartir el correu. El Port des Canonge és 
també un dels afectats i es podrien col·locar bústies als carrers de la urbanització 
de Son Coll, per exemple. 
Bàrbara Bujosa demana còm es formalitza tot això. Si hi ha algun paper signat o si 
ens pagaran un lloguer. 
El Batle respon que el cap de Correus a mallorca, en una reunió que varen 
mantenir, va assegurar que des de Madrid no els aprovarien el pagament de cap 
lloguer. 
Manolo diu diu que en seu temps se li va plantejar sortir del local de davall 
l’escala perquè era un lloca precari i per això se li va oferir el local dels baixos de 
l’Ajuntament. Que era això o donar el servei al cotxe. Diu que Correus té 
possibilitats que no és pobre. En quant al tema del Port des Canonge, diu que el 
problema que hi havia era per la persona que hi anava a repartir el correu. Que si 
aquesta persona és la mateixa hi haurà el mateix problema. 
Bàrbara diu que si es signa el Conveni ,s’ha de fermar el servei al Port des 
Canonge, que per altra banda és la seva obligació. 



També demanen Bàrbara Bujosa i Manel sobre el tema del Codi Postal, ja que el 
Port des Canonge té el codi postal d’Esporles i no el de Banyalbufar. 
El Batle explica que es pot canviar sense problema, però en aquest cas els veïns 
del Port des Canonge hauran de venir a cercar les cartes certificades, per exemple, 
a Banyalbufar i no a Esporles, la qual cosa els suposa més un problema que un 
avantatge.  
Manel pensa que el tema del local per correus és un acte de bona voluntat per part 
de l’Ajuntament, perquè els dona un local molt bó i ben situat a canvi de res.En 
quant al tema de les bústies demana que les pagarà, si ho farà l’Ajuntament. El 
Batle diu que en principi s’haurien de fer càrrec de la despesa els mateixos 
particulars, i en darrer cas l’Ajuntament. 
Manel diu que a ell li varen dir que els posàs l’Ajuntament. Bàrbara diu que estan 
obligats a donar el servei. 
El Batle diu que és la única manera que veu d’arreglar el problema. Que aquest 
tema està enllaçat amb un altre que és el repartiment dels locals per al gaudiment 
de les distintes associacions del poble. 
Joan Peralta llegeix un document: “L’Ajuntament de Banyalbufar en vista de la 
creació de noves associacions al nostre municipi i la demanda d’espais per que les 
persones que formen part d’elles puguin gaudir del seu lloc per tal de 
desenvolupar les diferents activitats te a bé exposar els diferents punts: 
1.- Donar suport a les propostes de les associacions ja existents o de nova 
formació per tal de tractar de trobar les solucions més avinents per cobrir les seves 
expectatives. 
2.- Estudiar i planificar els actuals recursos locals, espais i instal·lacions de 
l’Ajuntament de Banyalbufar per tal d’optimitzar el seu ús. Dins aquest punt es 
contempla la possibilitat de traslladar l’actual oficina de Correus a l’antiga 
peixateria. Una vegada traslladada l’oficina de correus, executar una reforma als 
baixos de l’Ajuntament. Aquesta esmentada  reforma redundaria en un millor 
aprofitament del local per cobrir la demanda de les noves associacions.” 
Bàrbara demana s en què consisteix la reforma. 
El Batle diu que no és una reforma, si no una re-estructuració, ja que l’únic que es 
farà  és posar una paret de pladur per separar els dos locals, i així el local que ara 
utilitzava correus es podrà utilitzar prèvia petició per qui vulgui, per anar a jugar a 
cartes, etc. 
Bàrbara Bujosa i Manel exposen que hi ha gent que pareix que té uns drets 
adquirits i té avantatges en comparació als altres, com pot ser el local dels baixos 
de l’Ajuntament on es veu el futbol o el local de la canal nova. 
Mateu diu que fa més de vuit anys que tenen aquests drets adquirits. El que hi ha 
que fer és respondre als diferents grups de Banyalbufar, intentar arreglar els 
problemes i estar oberts a totes les peticions, que no hi ha que desmontar res del 
que ja existeix. 
Bàrbara diu que no hi ha que desmontar res, que el local de la plaça és el més 
important i el més ben situat i per això és el que es discuteix. 
Bàrbara demana sobre l’aportació que té prevista en el seu pressupost la 
conselleria de cultura de 12.000€ per Banyalbufar, a quin condicionament de local 
es refereix. 
Mateu diu que no sap res de condicionament d’un local, que sí sap d’una 
subvenció per dur a terme diferents actuacions de caire socio-cultural, però res en 
concret. 



Bàrbara diu que això no és el que posa al pressupost de cultura i que ja 
s’informarà pel seu costat. 
S’aclareix que aquesta discusió sobre els locals no té res a veure amb la votació 
que ens ocupa. 
 
Sotmès aquest punt a votació el resultat fou de quatre(4) vots a favor, per part 
d’UM, PP i APDC; cap(0) vot en contra i tres(3) abstencions per part dels 
Independents per Banyalbufar. 
 
- APROVACIÓ I AUTORITZACIÓ PER FIRMAR EL CONVENI AMB 

CORREUS. 
 
(necessitat de majoria absoluta per la seva aprovació, ja que es tracta de cedir 
temporalment l’ús d’un local públic a un altra administració. Això és una anotació 
que fa la secretària al moment de transcriure l’acta). 
 
Sotmès el punt a votació el resultat fou de quatre(4) vots a favor d’UM, PP 
iAPDC; tres(3) vots en contra per part dels Independents per Banyalbufar i cap 
abstenció. 
 
- APROVACIÓ I AUTORITZACIÓ PER FIRMAR EL CONVENI DE 

“CONSUM A CA TEVA” AMB LA CONSELLERIA DE SALUT I 
CONSUM. 

 
Es demana en què consisteix i el Batle diu que els veïns podran fer les reclamacions que 
estimin pertinents al mateix Ajuntament. 
 
Sotmès el punt a votació el resultat fou de set(7) vot a favor. 

 
- MOCIÓ A FAVOR DE DECALRAR BÉ D’INTERÈS CULTURAL ELS 

MOLINS DE LA CALA, PRESENTADA PELS INDEPENDENTS PER 
BANYALBUFAR. 

 
Bàrbara Bujosa exposa que ja que es fa una despesa als Molins, ja que tenen una 
subvenció atorgada per a la seva restauració i conservació, pensa que és bó que aquests 
siguin declarats BIC, i per això proposa al Plenari la incoació de l’expedient a la 
Comissió Insular d’Urbanisme, perquè pensa que tindrà més pes si ho fa l’Ajuntament 
en Ple, que si ho fa un partit polític per la seva banda. Que és un tema que ens beneficia 
a tots. 
El Batle pensa el mateix. 
 
Sotmès el punt a votació el resultat fou de set(7) vots a favor. 
 
Bàrbara Bujosa demana al Ple la data de celebració del Ple Ordinari de desembre. 
La Secretària contesta que es farà, segons l’establert pel Ple de la Corporació, el darrer 
dijous de cada trimestre natural, és a dir, el proper dijous 30 de desembre de 2004. 
Bàrbara demana que degut a la proximitat de les festes, si seria possible canviar la data 
del Ple. 



Una vegada tots els membres de la Corporació han expressat la seva conformitat, 
decideixen que el pròxim Ple Ordinari es celebri el dimarts 21 de desembre de 2004. 
Tots voten a favor d'aquest canvi. Per tant queda constància en aquesta Acta de l’acord. 

 
El Batle sotmet el punt a votació i el resultat fou de 7 vots a favor. 
 
Quan són les 20:55 hores, i sense haver-hi altres temes a tractar, el Sr. Batle 
aixeca la Sessió de la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària 
don fe amb el vist i plau del Sr. Batle. 

 
Banyalbufar, 3 de desembre de 2004. 
 
 
El Batle,                                      La Secretària, 
 
 


